
Bestyrelsesmøde nr. 4 2022/2023 

Badminton Midtjylland 

15. maj 2023 

18.00-22.00 

Magion 

Tinghusgade 15 

7200 Grindsted  

Til stede Jens, Karsten, Henrik, Lene, Peter og Rikke 

Afbud Ingen 

 
1. Tilføjelser til dagsorden 

 
2. Bestyrelsen 

 
• Årsplan: 

• Bestyrelsesmøder  

15. maj, 30. august, 7. november, 25. januar 2024. 

• Styregruppemøder med DGI landsdelene 

Foreslår, at det afholdes virtuelt i begyndelsen af september 

• Socialt arrangement 

Afholdes i forbindelse med VM 24 i Kbh. til kvartfinalerne den 25. august. Billetter er 

købt. Mødes ved 14-15-tiden og går samlet til spisning. Rikke sender billetter på mail til 

alle. 

 

• Visioner Skal vi til at ændre: 

Konstruktive indlæg på årsmødet. Være gode til at udfordre os selv over for klubberne. Lytte til 

hvad der bliver efterspurgt fra klubberne. Vi skal ikke nødvendigvis opfinde den dybe tallerken, 

men se en rød tråd til Badminton Danmarks visioner og idéer. På seniorsiden udsigt til ændringer i 

holdturneringsreglerne efter ønsker fra klubberne – men samtidig ligge så tæt på DH-reglementet 

som muligt. Synliggøre sig over for klubberne – primært gennem DGI konsulenterne ift. tilskud 

mv. 

- Skal vi forny os med fx flere aktiviteter/roller – tidligere havde foreningen fx aktivitetsudvalg. 

DGI-konsulenterne fungerer som vores forlængede arm. Svar ifm. igangsættelsen af projektet om 

levedygtige klubber kan vi måske bruge som inspiration til, hvad der efterspørges ude i klubberne. 

Ensartet tilbud på tværs af forbundet/kredse/landsdele. Vi skal gøre det, der bliver efterspurgt lo-

kalt. 

Vi må gøre, hvad vi kan for at optimere inden for den nuværende organisation. Fx inputs på års-

mødet er med til at ændre, fx på holdturneringsreglementet. Synliggøre for klubberne, at vi lytter 

og er der for dem. Fx kommunikation ud til klubberne om de tiltag, de er med til at få ændret, i 

form af nyhedsbrev. 

• Vores tilbud?  

• Vores organisering? 

• Andet? 

 

3. Dommerområdet  
Dommerudkaldslederen er blevet skiftet ud siden sidste bestyrelsesmøde. Den nye udkaldsleder er Uffe 
Thomsen. Peter tager en snak med Uffe om opgaver ifm. bøder til manglende dommere og dommerud-
kaldsgebyr. 
 

4. Senior/Senior+ 
Opfølgning på sæsonen der er gået for senior motion og op til serie 1 – 4 spillere. Fin evaluering, ud over 
for serie 2, hvor der er oplevet spillere fra højere rækker (fx 3. division). Fra næste sæson efter rangliste-
points, ikke tilladt at rykke højere rangerende spillere ned for at styrke holdet. 
Snak om at flytte tilmeldingsfristen for serie 1 til august, når der er bedre overblik over spillermateriet i 
klubberne. 
Der er etableret en lille administrationsgruppe, der står for indbydelse mv. Holdturneringsgebyret stiger 
med 50 kroner, der skal dække udgifterne til administrationen. 
16/5 – møde i Vestudvalget om ændringer i holdreglementet fra den kommende sæson. Både ift. tilmel-
dingsfrist og struktur. Opfølgende møde i Vestudvalget i juni, når Kim Hansen er tilbage på kontoret. 
Lars Stoffersen er udtrådt af Vestudvalget fra Nordjylland – i stedet er Gitte Rold tiltrådt. 
  

5. Ungdom 
DMU og hold-DMU afholdt. Er kørt fint. 
Én træningssamling tilbage i juni. Peter Lauritzen har tilkendegivet, at han gerne vil fortsætte som træner 
til næste sæson. 
 

6. Økonomi 
I gang med at overgå til Conventus. Henrik og Rikke er ved at gennemgå grundkursusforløb. Er blevet op-
rettet i systemet, og skal have undersøgt, hvordan vi får regnskabsmodulet til at komme over i Conven-



tus. Kontoplan skal revideres. Henrik følger op efter kursus i regnskabet, hvordan de kan hjælpe med kon-
vertering. Evt. sparring med en klubrepræsentant eller en tilsvarende forening, der sidder med regn-
skabsmodulet til dagligt. 
 
Rikke trækker en status på kredsens tilskudspulje til næste bestyrelsesmøde. Hensættelser fra sidste år: 
Træningskaravanen 13.496,-, tilskud klubrekruttering 10.000,- og tilskud medlemsfastholdelse 30.000,-. I 
alt hensatte midler 53.496,-. 
 

• Støtte til Grand Prix turnering 
Det er meldt tilbage til Badminton Danmark, at vi ikke fortsat støtter elite grand prix turneringen. 

• Indstillinger til DGI ungeindsatser 
Bestyrelsen bakker op om DGI landsdelene i Midtjylland, der indstiller til fokus på støtte på ung-
domsområdet med 4000,- pr. klub for op til 15 klubber indtil udgangen af 2023. DGI landsdelene 
skal selv organisere, hvordan midlerne fordeles (ligeligt blandt de fem landsdele eller først til møl-
le?). Bestyrelsen ser gerne, at klubber fra alle landsdelene får del i midlerne. 
Rikke udarbejder ansøgningsskema og vender skema med Jesper. 

• Brabrand søger ungdomsfond – 7.500,- 
Afslag – ikke et nyt tiltag. Ungdomsfonden er kun til helt nye tiltag med store opstartsudgifter. 
Rikke giver Brabrand svar på ansøgning. 

 
7. Sekretær 

 
8. Samarbejde med DGI- landsdelene 

 
• Indstillinger til Spydspidsklubber fra vores område (se bilag) 

Hørning, Hinnerup, Horsens og Grenå. Thomas snakker med Viborg, om de også kunne være inte-
resseret. 

• Opsamling på sidste møde 
Evaluerede årsmødet. Se evt. referat fra sidste styregruppemøde. 

• Særlige fokusområder i den kommende sæson  
• Andet? 

 
9. Vest-samarbejdet 

• Formandsmøde 
Onlinemøde i marts. Gode drøftelser. 

• Møde i seniorudvalget? 
Onlinemøde i Vestudvalget 16. maj – se punkt 4. 

• Andet? 
Glade for referater/nyhedsbreve fra Christian Fischer. Gode orienteringer. 
 

10. Badminton Danmark 
• Årsmøde – valg af ny formand mv. 

Nyvalgt på formandsposten.  
Var meget tidspresset og kunne være afviklet bedre. Til næste år bliver Badmintonforum afholdt 
som to seperate arrangementer på samme tidspunkt – ét i Øst og ét i Vest, evt. med få fælles ind-
læg på storskærm. 
Årsmødet skal nytænkes, hvad kan der gøres for fortsat at gøre det interessant og spændende. 

• Levedygtige klubber 
BD og DGI skal i fællesskab styrke bestemte områder. Opstart ved sæsonskifte. Fx trænerområdet 
eller medlemsrekruttering, hvor alle sejl bliver sat ind for at styrke området. Spørgeskemaer til 
klubberne skal hjælpe med at sætte fokus på, hvor der skal sættes ind. 

• Samarbejde mellem den bredde og udviklingsansvarlige og Øst/vest repræsentanterne 
Nyt mødetidspunkt er på trapperne, fortæller Jens. 

• Tæt på afklaring på af den nye samarbejdsaftale med BD og DGI 
Måske når aftalen på plads inden sommerferien. Specificeret, at der skal være indsatsområder for 
et eller to år ad gangen. 
 

11. Eventuelt 
 

 
 
 
 

https://mimer.dgi.dk/offentlig/06ab6dff0dbd4c19b90e9d8402f8f1f0

